

# Milestones 里程碑

The contents here are based on submissions from members. If you wish to share your latest news and movements, please submit one to two photos along with captions of no more than 50 words to: [magazine@hkiod.com](mailto:magazine@hkiod.com).  
內容根據會員所提供的資料。歡迎會員通知本會您的最新動態。來稿請包括1至2張照片及不多於50字的文字描述至[magazine@hkiod.com](mailto:magazine@hkiod.com)。

## Congratulations 恭喜

### Ms Belinda Wong FHKIoD

Ms Belinda Wong published “The Hong Kong Company Secretary Checklist 2nd Edition” in Aug 2023. Belinda has over 30 years’ experience in the company secretarial field. The book she wrote and updated is a comprehensive, practical commentary that covers legislation, checklist, step-by-step procedures and useful tips on how to implement the best practice. Congratulations to HKIoD Fellow Ms Belinda Wong.



### 黃錦冰女士 FHKIoD

黃錦冰女士於2023年8月出版《香港公司秘書清單第二版》。黃女士在公司秘書領域擁有超過30年的經驗。她撰寫和更新的是一本全面、實用的評論書，內容涵蓋立法、清單、分步程序以及有關如何實施最佳實踐的有用提示。恭喜香港董事學會資深會員黃錦冰女士。

## Invitation for Article Contribution on “The 21st Century Director” 誠邀對【廿一世紀董事】

### Invitation of Contributed Articles

Articles and insightful analysis on corporate governance, directorship, regulatory updates, business acumen, lifestyle or business-related topics of Hong Kong and China, etc.

### Length and Format

English and Chinese. The output of each article should be about two to three pages, approximately 1,000 words in English or 700 words in Chinese. Please submit in WORD format.

有關企業管治、董事專業、條例更新、商業觸覺、時尚生活或最新香港及中國的商業論題的分析及評論文章。

字數及格式：歡迎以英文來稿，或同時提供中、英文稿。英文稿約1,000字；中文稿約700字。請以WORD文件檔遞交。

### Enquiries and submission

Please express your interest in contributing articles by email to Ms Joanne Yam (Tel: 2889 1414) by [joanne.yam@hkiod.com](mailto:joanne.yam@hkiod.com)

### 查詢及遞交

如欲投稿，請電郵 [joanne.yam@hkiod.com](mailto:joanne.yam@hkiod.com) 聯絡任綺欣小姐(電話：2889 1414)

